
 

 

 

Referat Bestyrelsesmødet onsdag D. 5/ 1 2022, kl. 17- 19. 

 

Deltagende: Louise, Charlotte, Marie-Louise, Christine, Vickie og Tanja. 

Afbud fra: Rasmus ikke til stede. 

Referent: Tanja 

Emne Beskrivelse 

Huset lige nu og fremad v/Tanja  Budget kik.  
Vi kommer stadig ud med overskud, men ikke så 
stort som forventet. Jeg har haft en del 
ekstraudgifter ifb sygdom/ fraværd i månederne 
op til jul, samt en større varmeregning en 
budgetteret. Det enelige budget lander først 
omkring April.   

 Personalesituation i huset  
Vi har som sagt være ramt af en del sygdom blandt 
personalet og det slider på alle. Men jeg oplever en 
personalegruppe, der er kommet tilbage fra 
juleferie med ny energi. Husk at gi dem et 
skulderklap i hverdagen .  
Jane der er pædagog er startet i vuggestuen 1. 
januar. 
Vickie stopper ved udgangen af januar. Og Rasmine 
starter på pædagoguddannelsen 1. februar.  
På Brumbassestuen er Laura, Käte, Lene (frem til 1. 
maj), Kirstine (frem til 1. juni) samt en 
rotationsvikar for Rasmine.  
Derefter ser jeg på, om vi kan ansætte en pædagog 
mere. Det kommer an på forventet børnetal.  

 Kommende børn 
Vi har i øjeblikket stor søgning og en del børn på 
venteliste. Jeg har på det seneste oplevet at flere 
melder til og så hopper fra igen. Og nogle af de 
børn vi får ind, kan være midlertidige, da de venter 
på plads i Jystrup, der pt er fyldt godt op. Derfor 
kan jeg pt ikke garanterer at der kommer en 
pædagog mere.  

 CORONA restriktioner mm. Hvad ser vi ind 
i 

Vi ser ind i nogle måneder, hvor regeringen 
forventer et meget højt smittetryk og at denne 
tredje bølge vil være aftagende sidst i februar. 



- Vi er ude fra kl.8 og kan tage imod de 
fleste børn udenfor. Og igen kl. 14.30 hvor 
de fleste kan hentes udenfor.  

- Forældrene skal være mundbind/ visir 
indenfor i institutionen. De må kun gå til 
garderoben og skal ikke samles for mange. 

- Alle vasker stadig hænder inden de går ind 
i børnehuset. 

Det er en anbefaling, at personalet lader sig teste 2 
gang om ugen og i denne uge, har de fået selvtest 
med hjem til denne og næste uge.  

Pædagogik i huset v/ Tanja  
 

 Hvad vi arbejder med i forhold til den 
styrkede lærerplan og hvordan. 

Vi har genindført vores årshjul, hvor vi have fokus 
på lærerplanstemaerne. D 
Derudover vil LUN, børn i udsatte positioner og 
evaluering være gennemgående temaer.  
 

Forældrekaffe og kommende arrangementer v/ 
Louise og Tanja 

 Vi skal tale om, hvad vi gør med 
forældrekaffe fremover.  

Vi dropper forældrekaffe indtil det er mere sikkert 
at mødes udenfor, grundet Corona.  
Vickie holder sin afskedsreception udenfor mandag 
d. 31/1 og dette menes sikkert, da der ikke er 
mange der samles samtidig og dette er vi 
selvfølgelig obs på.  
 

EVT Ikke noget til dette punkt.  
 

 


